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Dagsorden og referat fra Byrådsmødet den 16. maj 2001

Punkt 1

Udvalqsdaqsordener

Dagsordener fra afholdte møder i følgende udvalg er udsendt tidligere: 

Miljø- og teknikudvalget - den 25. april 

Skole-, social- og sundhedsudvalget - den 24. april 

Økonomiudvalget - den 8. maj

Byrådet tager på møde den 16. maj 2001 til efterretning.

Punkt 2

Godkendelse af regnskab 2000 

J.nr. ØKF 00.01002

Økonomisk forvaltning fremsender regnskabsberetning for 2000.

Regnskabet er udarbejdet i henhold til de af Indenrigsministeriet givne retningslinier.

I sagen foreligger obligatoriske regnskabsoversigter og bilag.

Regnskabets hovedoversigt balancerer med 309,1 mill. kr. mod oprindelig budgetteret 
293,2 mill. kr.

Kommunens likvide aktiver udgjorde ultimo 1999: kr. 6.816.266 og ultimo 2000: kr. 
2.186.565

Forbruget af likvide aktiver udgjorde kr. 4.629.701 mod budgetteret med en forøgelse 
på kr. 743.700.

Set i relation til det oprindelige budget for 2000 er der tale om et 
merforbrug/mindreindtægt i 2000 på 5,3 mill. kr., som kan henføres til:

Nettomerudqifter:

Drift 7,9 mill.

Anlæg -1,8 mill.

Renter -0,6 mill.

Afdrag på lån -0.3 mill. 5,2 mill.
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Nettomerindtægter:

Generelle tilskud -2,8 mill.

Ikke optaget lån 2,0 mill.

Forskydninger på

Tilgodehavende/gæld 0,9 mill.

Merforbrug på i alt 5,3 mill.

Regnskabsberetning vedlægges.

Økonomisk forvaltning anbefaler, at regnskabet 2000 godkendes.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 8. maj 2001, at regnskabet 2000 
godkendes.

Byrådet godkender på møde den 16. maj 2001 økonomiudvalgets indstilling.

Punkt 3

Leasing af kontorinventar, renovering af kantine og byrådssal 

J.nr. øk

Møblementet på Skibby rådhus trænger til at blive udskiftet, fordi det er utidssvarende 
og kontorarbejdspladserne opfylder ikke de ergonomiske krav til en velfungerende 
sund arbejdsplads. Herudover trænger kantinen og byrådssalen til en gennemgribende 
renovering. Disse tiltag er omkostningskrævende, og kommunens budget rummer ikke 
mulighed for disse tiltag. Det nuværende indkøbsbudget levner kun plads til 
sparsomme udskiftninger, og det vil tage mange år, før alle arbejdspladserne er 
udskiftet.

Økonomisk forvaltning har arbejdet på en løsning, som giver mulighed for en 
totaludskiftning af møblementet, renovering af kantinen og en delvis forbedring af 
byrådssalen. Løsningen er beskrevet i vedhæftede indstillingsbilag af 24. april 2001 og 
i et supplementsbilag er indkøbene konkretiseret.

Det indstilles, at byrådet godkender,

at der indgås leasingkontrakt på de i indstillingsbilaget anførte vilkår. 

at kontrakten affattes som en rammekontrakt på maksimalt 1 million kroner. 

at de fornødne møbeludskiftninger effektueres. 

at kantinerenoveringen kan påbegyndes. 

at renoveringen af byrådssalen kan påbegyndes.
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Økonomiudvalget anbefaler på møde den 8. maj 2001 indstillingen, bortset fra 
renovering af byrådssalen, hvor der afventes nærmere projekt.

Jens Timm Jensen og Knud Ø. Andreasen indtager særstandpunkt, idet de ikke ønsker 
kantinerenovering og renovering af byrådssal.

Byrådets møde den 16. maj 2001:

Efter afstemning

6 for

4 imod

1 stemmer ikke

2 fraværende

godkendes økonomiudvalgets indstilling.

Hanne Kyvsgaard anbefaler indstillingen, bortset fra renovering af kantine og 
byrådssal, hvor der afventes nærmere projekt.

Punkt 4

Ældreboliger - Nordhøj 2 

J.nr. 00.01Ø08

Godkendelse af regnskab for 2000 på ældreboligerne Nordhøj 2.

Økonomisk forvaltning indstiller, at regnskabet godkendes, samt at årets underskud 
modregnes i tidligere års overskud.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 8. maj 2001, at regnskabet godkendes, 
samt at årets underskud modregnes i tidligere års overskud.

Byrådet godkender på møde den 16. maj 2001 økonomiudvalgets indstilling.

Punkt 5

Anlægsregnskab - Ventilationsanlæg i køkkenet på Nordhøj 4 

J.nr. 82.00S08/JOH

I anledning af projektets færdiggørelse har teknisk forvaltning udarbejdet 
anlægsregnskab for ombygningen.

Bevilling 750.000,00 kr.

Regnskab 705.962,89 kr.
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Mindreforbrug 44.037,11 kr.

Økonomisk forvaltning har afstemt regnskabet med kommunens bogholderi. 

Anlægsregnskab vedlagt.

Miljø- og teknikudvalaet indstiller på møde den 25. april 2001, at anlægsregnskabet 
godkendes.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 8. maj 2001 miljø- og teknikudvalgets 
indstilling.

Byrådet godkender på møde den 16. maj 2001 miljø- og teknikudvalgets indstilling. 

Punkt 6

Anlægsregnskab - renovering af toiletter på Skolevejens børnehave 

J.nr. 82.00S08/JOH

I anledning af projektets færdiggørelse har teknisk forvaltning udarbejdet 
anlægsregnskab for ombygningen.

Bevilling 550.000,00 kr.

Regnskab 548.364,28 kr.

Mindreforbrug 1.635,72 kr.

Økonomisk forvaltning har afstemt regnskabet med kommunens bogholderi. 

Anlægsregnskab vedlægges.

Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 25. april 2001, at anlægsregnskabet 
godkendes.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 8. maj 2001 miljø- og teknikudvalgets 
indstilling.

Byrådet godkender på møde den 16. maj 2001 miljø- og teknikudvalgets indstilling. 

Punkt 7

Anlægsregnskab - opførelse af dag- og træningscenter, samt ombygninger 

J.nr. 82.00S08/JOH

I anledning af projektets færdiggørelse har teknisk forvaltning udarbejdet 
anlægsregnskab for ombygningen.

Bevilling 17.500.000,00 kr.
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Regnskab 17.494.641,40 kr.

Mindreforbrug 5.358,60 kr.

Økonomisk forvaltning har afstemt regnskabet med kommunens bogholderi. 

Anlægsregnskabet vedlægges.

Miljø- og teknikudvalaet indstiller på møde den 25. april 2001, at anlægsregnskabet 
godkendes.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 8. maj 2001 miljø- og teknikudvalgets 
indstilling.

Byrådet godkender på møde den 16. maj 2001 miljø- og teknikudvalgets indstilling.

Punkt 8

Lokalplan 81, Nøddebakken 

J.nr. 01.02.05P16/81/AKH

Forslaget til lokalplan 81, Nøddebakken har været fremlagt i offentlig høring fra den 
16. januar 2001 til den 16. marts 2001. Der blev afholdt orienteringsmøde den 31. 
januar.

I perioden er indkommet 7 indsigelser eller kommentarer, heraf er den ene en 
omfattende underskriftindsamling.

Forvaltningen har gennemgået indsigelserne i sagsnotat af 20. marts 2001.

Notat om indsigelser af marts 2001 vedlægges.

Miljø- og teknikudvalget indstiller på møde den 28. marts 2001, at der 
sammenfattende foretages følgende ændringer i lokalplanen:

§7.5 udformes således: "Hallens tag skal belægges med materialer og hældning 
tilpasset institutionen, dog højst 20o".

§8.3 ændres således: "2 m høj vold" ændres til "3 m høj vold".

Hanne Kyvsgaard indtager særstandpunkt, idet hun fastholder en placering vest for.

Økonomiudvalget fremsender på møde den 10. april 2001 til byrådets afgørelse.

Byrådet opretholder på møde den 18. april 2001 miljø- og teknikudvalgets indstilling 
af 28. marts, men sagen udsættes til næste byrådsmøde, idet det administrativt 
undersøges, om alternativ placering bør danne grundlag for nyt lokalplanforslag.

På baggrund af byrådets beslutning fremsendte borgmesteren den 19. april en 
anmodning til Frederiksborg Amt om at tilkendegive, hvorvidt det fremførte forslag kan
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lægges til grund for det endelige projekt, set ud fra både en teknisk og en funktionel 
synsvinkel. (kopi er tidligere tilsendt byrådets medlemmer).

Efterfølgende har Frederiksborg Amt den 7. maj 2001 ved Social- og 
psykiatriforvaltningen svaret, at man ikke har indvendinger mod at den sikrede 
afdeling placeres vest for den eksisterende bygning. For at reducere 
rømningsmulighederne fra en evt. kommende sportshal ønskes den af 
sikkerhedsmæssige grunde placeret mellem den eksisterende og kommende afdeling 
som afgrænsning mod syd af den skitserede parkeringsplads. Amtet lægger afgørende 
vægt på, at der hurtigt findes en løsning, som både imødekommer naboernes 
indsigelser, og samtidig indebærer en driftsmæssig god placering af den nye afdeling.

(kopi af amtets brev er tilsendt byrådets medlemmer den 7. og 8. maj).

Efter Teknisk Forvaltnings opfattelse foreligger der nu 3 muligheder:

Alle nye bygninger placeres nord for vejen. (som i lokalplanforslaget)

Alle nye bygninger placeres syd for vejen. ( som ønsket af Social- og 
psykiatriforvaltningen, svarende til amtets oprindelige forslag af nov. 99)

Den nye institutionsbygning placeres syd for vejen og sportshallen placeres nord for 
vejen. (som foreslået på byrådsmødet den 18. april 2001)

Det er forvaltningens vurdering, at forslag 3 er den løsning, der tilgodeser alle 
interesser mest muligt.

Teknisk Forvaltning indstiller, at der fremlægges et revideret lokalplanforslag med en 
placering af den nye institutionsbygning syd for vejen og sportshallen nord for vejen til 
offentlig høring i perioden fra den 29. maj 2001 til den 25. juli 2001. Det foreslås 
yderligere, at der i det nye lokalplanforslag tages størst mulig hensyn til, at den nye 
bebyggelse placeres harmonisk i landskabet uden at skæmme udsynet væsentligt.

Byrådets flertal annullerede på møde den 16. maj 2001 lokalplanforslag 81 (fremlagt 
i perioden 16/1 til 16/3 2001).

Byrådets flertal godkendte teknisk forvaltnings indstilling af 16/5 2001.

Bent Vestergaard Jensen indtog særstandpunkt og fastholdt tidligere indstilling.

Kim Rockhill og Bent Hoffmann var fraværende.

Punkt 9

AP-klassens fremtidig struktur

J.nr. SSSF 81.01

I forbindelse med byrådets godkendelse af skolevæsenets normeringsplan for skoleåret 
2001/ 2002 var der en indstilling om en strukturændring for AP-klassen, idet børn- og 
ungerådgivningen har indstillet, at AP-klassen strukturmæssigt overflyttes til 
Familiehuset, hvor ekspertisen findes. Fysisk kan AP-klassen ikke rummes i 
Familiehuset, hvorfor det forslås, at den forbliver, hvor den er på Skibby fritidscenter.
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Da udtalelsen fra ungdomsskolebestyrelsen ikke var udsendt så betids fra 
forvaltningen, og dermed først blev uddelt til byrådsmedlemmerne ved mødets start, 
besluttede byrådet, at strukturændringen blev behandlet på skole-, social- og 
sundhedsudvalgets næste møde.

Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler på sit møde den 24. april 2001 at 
AP-klassen strukturmæssigt overflyttes til Familiehuset pr. 1. august 2001, men 
forbliver fysisk på Skibby fritidscenter. Ændringen vil ikke medføre øgede udgifter på 
det lagte budget.

Bent Vestergaard indtager særstandpunkt for så vidt angår sagsbehandlingen.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 8. maj 2001 skole-, social- og 
sundhedsudvalgets indstilling.

Bent Vestergaard Jensen fastholder sit særstandpunkt.

Byrådet godkender på møde den 16. maj 2001 skole-, social- og sundhedsudvalgets 
indstilling.

Bent Vestergaard Jensen fastholder sit særstandpunkt.

Punkt 10

Madudbringning 

J. nr. SSSF 16.08

Byrådet godkendte på sit møde den 28. februar 2001, at Trasbo's entreprise, som 
omfatter chauffør og dennes afløser til udkørsel af mad til kommunens pensionister, 
ændres til også at indeholde madbil.

Imidlertid er der efter beslutningen, opstået tvivl om de økonomiske konsekvenser ved 
en overdragelse af entreprisen på madbilen.

Skole,- social- og sundhedsforvaltningen har udarbejdet redegørelse for den 
økonomiske betydning ved overdragelsen.

Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler på sit møde den 24. april 2001

at den hidtidige beslutning gennemføres med de økonomiske konsekvenser, idet der i 
årene fremover budgetlægges med udgifter til hele madudbringningsområdet. I 
indeværende år vil aftalen betyde et skønnet merforbrug på ca. kr. 25.000,-, som 
medtages i forbindelse med budgetrevisionen pr. 31. juli 2001.

at reservebilen sælges, og den hidtil leasede bil erhverves for en byttepris på kr. 
10.000,-, som finansieres på anskaffelseskontoen for tjenestevogne, som er en 
rammekonto, samt at bilens drift fremover indgår i tjenestevognsområdet.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 8. maj 2001 skole-, social- og 
sundhedsudvalgets indstilling.

Byrådet godkender på møde den 16. maj 2001 skole-, social- og sundhedsudvalgets 
indstilling.
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Punkt 11

Kvalitetsstandard for ydelser efter §§ 71 og 72 og fra år 2001 på ydelser efter §§ 73 a 
og 75 stk. 3 samt evaluering af disse 1 gang årligt på sundhedsområdet

J. nr. SSSF 16.07.10.P23

Sundhedsafdelingen fremsender evaluering af målopfyldelse på kvalitetsstandarder for 
år 2000 og forslag til kvalitetsstandarder for år 2001.

Ifølge lov om social service er kommunen forpligtet til at udarbejde kvalitetsstandard 
for ydelser efter §§71 og 72 og fra år 2001 på ydelser efter §§ 73 a og 75 stk. 3, samt 
at evaluere disse standarder 1 gang årligt.

Evaluering af kvalitetsstandarder i perioden 1. januar - 31. januar 2000 for ydelserne:

• Personlig pleje

• Madlavning og/eller udbringning

• Tøjvask

• Indkøb/ærinder

• Rengøring

• Arbejdsmiljø

• Sygefravær.

De enkelte ydelsesområder er evalueret i forhold til de opstillede kvalitetsmål og 
sagsbehandlertid.

En standard: Angiver det niveau for kvalitet man som minimum ønsker og forventer at 
kunne opnå. Standarden fastsættes på baggrund af lokale betingelser herunder 
organisatoriske og økonomiske forhold.

Kriteriet/eller målet: Angiver det ideelle mål for kvaliteten. Kvalitetsmål tager 
udgangspunkt i politiske udmeldinger og økonomi.

Indikatorer/variable: For at måle kvalitet skal der identificeres en eller flere målbare 
variable, der kan belyse i hvor høj grad standarden er opfyldt.

For overskuelighedens skyld er ændringerne i kvalitetsstandarden for år 2001 skrevet i 
kursiv.

Sundhedsafdelingen vil i år 2001 arbejde med yderligere at konkretisere 
serviceniveauet og gøre målene mere operationelle.

Registrering og opgørelse af data er foregået manuelt, da der ikke er dataprogrammer 
til rådighed.

Ældre- og handicaprådet fremsender udtalelse.



Skibby Kommune - Dagsorden og referat fra Byrådsmødet den 16. maj 2001Dagsorde... Side 9 af 14

Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler på sit møde den 24. april 2001, at 
de evaluerede kvalitetsstandarder for år 2000 og til forslag til kvalitetsstander for år 
2001 godkendes.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 8. maj 2001 skole-, social- og 
sundhedsudvalgets indstilling.

Byrådet godkender på møde den 16. maj 2001 skole-, social- og sundhedsudvalgets 
indstilling.

Punkt 12

Koordinationsudvalgets fremtid

J. nr. SSSF 00.01A16

Byrådet nedsatte kommunens eget koordinationsudvalg for den forebyggende 
arbejdsmarkedsindsats i december 1998, idet man dels i det fælles 
koordinationsudvalg ikke ville minimere udgiften til administration m.v.

Koordinationsudvalget har fungeret rimeligt efter nogle startvanskeligheder, men der 
er inden for det sidste år sket en udskiftning, hvor de nuværende repræsentanter ikke 
er lokale, hvilket også var en af grundene til at man gerne ville have eget udvalg.

Endvidere har Det fælles koordinationsudvalg opsagt samarbejdet omkring 
psykiatrikonsulenten, som Skibby købte sig ind på. Integrationsmedarbejderen og 
jobkonsulenten har også svært ved at få medarbejdere ind i virksomhederne.

Sagen har været drøftet på koordinationsudvalgets møde den 25. januar 2001.

Der er indhentet forslag til samarbejdsaftale, som er udarbejdet i samarbejde med 
koordinationsudvalget i Skibby og Det fælles kommunale koordinationsudvalg. 
Forslaget er aldrig blevet behandlet i Det fælles koordinationsudvalg. Samtidig 
vedlægges aftale på psykiatrisk jobkonsulent, som er indgået i 1999. Aftalen er 
imidlertid blevet opsagt fra Det fælles koordinationsudvalgs side.

Skole-, social- og sundhedsudvalget udsatte sagen på møde den 27. marts 2001, 
idet man ønskede flere oplysninger.

Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler på sit møde den 24. april 2001, at 
man indgår i samarbejde med Det fælles koordinationsudvalg pr. 1. juli 2001.

Udgiften andrager ca. kr. 50.000,- pr. år + tilskud fra staten.

For så vidt angår finansieringen, holdes indenfor budgettets rammer.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 8. maj 2001 skole-, social- og 
sundhedsudvalgets indstilling.

Byrådet godkender på møde den 16. maj 2001 skole-, social- og sundhedsudvalgets 
indstilling.

Hans Henning Bjørnsen indtager særstandpunkt, idet han gjorde opmærksom på, at 
han også havde indtaget særstandpunkt i skole-, social- og sundhedsudvalget.
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Punkt 13

Evt. etablering af fælleskommunalt bofællesskab på Solvej 2, Skibby 

J. nr. SSSF 16.00.01

Frederiksborg amt, social- og psykiatriforvaltningen har i brev af 15. marts 2001 bedt 
Jægerspris kommune om at koordinere Vestkommunernes holdning til et evt. køb og 
etablering af et fælleskommunalt bofællesskab.

Social- og psykiatriforvaltningen har med henblik på at vurdere kapaciteten på det 
amtslige botilbudsområde gennemført en status over beboernes aktuelle boligbehov. 
Undersøgelsen viste, at der i januar måned var 42 beboere, der efter amtets vurdering 
kunne bo i kommunalt bofællesskab eller egen bolig med kommunalt bostøtte. Behovet 
for udbygningen af kommunale botilbud varierer naturligvis fra kommune til kommune.

Baggrunden for amtets henvendelse skal ses i lyset af den nævnte undersøgelse af de 
amtslige socialpsykiatriske botilbud, hvor en række af beboerne "sander" til på amtets 
institutioner, selvom flere af beboerne vil kunne udsluses til et kommunalt botilbud.

Vestkommunerne anmodes om en tilkendegivelse af interessen for at indgå en fælles 
kommunal løsning, som foreslået af amtet ved køb af ejendommen Solvej 2, Skibby.

Kommunerne i 6-kommunesamarbejdet vil drøfte amtets henvendelse på mødet med 
udvalgsformændene og forvaltningscheferne den 26. april 2001.

Skole-, social- og sundhedsudvalget anbefaler på sit møde den 24. april 2001, at 
man indgår i en fælleskommunal løsning ved erhvervelse af ejendommen Solvej 2, 
Skibby.

Udvalget fandt, at Bent Vestergaard ikke var inhabil i sagen.

Økonomiudvalgets møde den 8. maj 2001:

Socialcheferne har drøftet forslaget på møde den 26. april. Det fremgår af den interne 
notits, at det er Skibby kommunes socialchefs opfattelse, at der ikke p.t. er ønsker om 
at indgå i fælles aftale om et bofællesskab.

Denne opfattelse blev taget til efterretning.

Byrådet godkender på møde den 16. maj 2001 økonomiudvalgets indstilling.

Punkt 14

Anvendelse af Vision 2001-midlerne til ansættelse af en ekstern konsulent

J. nr. SSSF

På vegne af Socialistisk Folkeparti, Det konservative Folkeparti, Partiet Venstre og 
Borgerlisten har byrådsmedlem Jens Timm Jensen i skrivelse modtaget den 9. april 
2001 stillet følgende forslag:
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"Ud fra et ønske om at etablere en tidsvarende, inspirerende og et for de unge 
målrettet undervisningsmiljø, anvendes kr. 150.000 af Vision 2001 midlerne til 
ansættelse af en ekstern konsulent med følgende opgave":

1. Foretage det fornødne udredningsarbejde med henblik på at afdække 
muligheden for at etablere et fælles 10. klasse-undervisnings- miljø for eleverne 
i Skibby, Jægerspris og Bramsnæs kommuner.

2. Subsidiært, en model, hvor også Frederikssund inddrages.

3. Foretage det fornødne udredningsarbejde med henblik på at etablere en 
grundskoleoverbygning med de nævnte kommuner - eller dem, der måtte ønske 
at deltage - for 9. og 10. klasserne.

4. Undersøge de indholdsmæssige muligheder i forhold til forsøgs- og 
udviklingsarbejde.

5. Foretage en belysning af de bygningsmæssige krav til en optimal løsning.

6. Udarbejde et økonomisk overslag.

7. Fremkomme med et kvalificeret bud på, hvilke forbedringer, der vil kunne spores 
i den øvrige del af skolesystemet.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 8. maj 2001 forslaget.

Oversendes til skole-, social- og sundhedsudvalget, som bedes overveje, hvem 
konsulenten kunne være.

Udvalget bedes også vurdere, om der er andre opgaver, konsulenten skal afdække. 

Byrådet godkender på møde den 16. maj 2001 økonomiudvalgets indstilling.

Punkt 15

Ansøgning fra Skibby erhvervsråd om tilskud til ansættelse af erhvervskoordinator 

J.nr. BK 24.00

Skibby Erhvervsråd fremsender ansøgning om tilskud på kr. 150.000,- til ansættelse af 
erhvervskoordinator i samarbejde med Frederikssund og Jægerspris kommuner.

Formålet er at styrke erhvervsudviklingen i de 3 kommuner.

Kopi af ansøgningen vedlagt udsendelse af materiale til mødet den 13. marts.

Økonomiudvalget beslutter på møde den 13. marts 2001, at sagen afventer 
budgetforhandlingen 2002.

Der afholdes møde den 10. april mellem de 3 kommuners borgmestre og de 3 
erhvervsrådsformænd.
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Jægerspris kommune fremsender endeligt referat fra mødet den 10. april.

Referatet vedlægges.

Økonomiudvalget fastholder på møde den 8. maj 2001 beslutningen fra mødet den 
13. marts, om at sagen afventer budgetforhandlingen 2002.

Steen Berthelsen og Knud Ø. Andreasen indtager særstandpunkt, idet de ønsker, at 
beløb reserveres i budget 2002.

Samtidig ønskes forslag til finansiering for de sidste 4 måneder i indeværende år.

Byrådet godkender på møde den 16. maj 2001 økonomiudvalgets indstilling.

Knud Ø. Andreasen, Jens Brogaard Jensen og Hans Henning Bjørnsen indtager samme 
særstandpunkt, som Knud Ø. Andreasen indtager i økonomiudvalget.

Punkt 16

Asfaltbane til skateboard og rulleskøjter 

J.nr. 82.00

På økonomiudvalgets møde den 10. april besluttede udvalget, at en sag om etablering 
af asfaltbane til skateboard og rulleskøjter, skulle optages til behandling på 
økonomiudvalgets møde den 8. maj.

Det blev samtidig besluttet, at borgmesterkontoret skulle samle sagen (som har været 
behandlet i en række udvalg), således at økonomiudvalget kan træffe en afgørelse i 
sagen, især om bevilling af anlægsudgifter.

På den baggrund forelægges sagen for økonomiudvalget med indstilling af 3. maj fra 
kommunaldirektøren.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 8. maj 2001, at den gamle skolegård ved 
fritidscentret asfalteres til brug for hockeyklub og rulleskøjteløb.

Nuværende P-muligheder respekteres.

Udgiften finansieres over kassebeholdningen.

Byrådet godkender på møde den 16. maj 2001 økonomiudvalgets indstilling.

Punkt 17

Status og perspektiver for Bycirklen

J.nr. BK 00.01A06

Til efterretning for byrådet
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Siden 1992 har Skibby kommune deltaget i et større samarbejde ( i alt 9 kommuner 
og 3 amter)

Hvert år bliver der udarbejdet strategi- og handlingsplaner for det videre arbejde, og 
senest er strategi- og handlingsplanerne vedtaget på et fælles borgmestermøde i 
november 2000.

Skibby kommune er formandskommune i 2001, og derfor har kommunen ansvaret for, 
at der udarbejdes forslag til ny strategi- og handlingsplan for 2001/2002.

Til brug for den ny strategi- og handlingsplan er der udarbejdet en status og 
perspektivdel, som redegør for de samarbejder, der finder sted i Bycirklen.

Status- og perspektivdelen forelægges alle samarbejdskommunerne, således at 
samarbejdets mange aktiviteter kan drøftes i de enkelte kommuner, før aktiviteterne 
behandles og godkendes på borgmestermødet den 14. juni 2001.

"Status og perspektiver for Bycirklen" vedlægges som bilag til efterretning, idet 
kommunaldirektøren anbefaler, at indholdet drøftes og vurderes i de respektive 
forvaltninger.

Økonomiudvalget tager på møde den 8. maj 2001 til efterretning.

Byrådet tager på møde den 16. maj 2001 til efterretning.

Punkt 18

Oprettelse af Skibby almene boligselskab 

J.nr. BK 03.02

På møde den 28. februar 2001 besluttede byrådet at Skibby kommune skulle 
undersøge mulighederne for at oprette eget boligselskab.

Administrationen har undersøgt mulighederne, og økonomiudvalgets medlemmer har 
været indbudt til at deltage i møde med Boligselskabet D.A.B.

Borgmesteren indstiller, at byrådet godkender,

at der oprettes et boligselskab, Skibby kommunale boligselskab

at byrådet udpeger 2 medlemmer til bestyrelsen, samt

at der indgås forretningsføreroverenskomst med D.A.B.

Oplæg til vedtægter til være fremlagt i sagen fra den 18. april kl. 12.00.

Byrådet godkendte på møde den 18. april 2001 oprettelse af Skibby kommunale 
boligselskab.

Udpegelse af 2 medlemmer til bestyrelsen samt godkendelse af 
forretningsføreroverenskomst afventer drøftelse i økonomiudvalget i maj.

Økonomiudvalget anbefaler på møde den 8. maj 2001 vedtægterne og
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forretningsføreroverenskomsten samt Eric Munch og Niels Jørgen Pedersen som 
medlemmer til bestyrelsen.

Byrådet godkender på møde den 16. maj 2001 økonomiudvalgets indstilling.


